
Referat fra GJUKs generalforsamling tirsdag d. 26.04.2016 

 

1. Claus Hvass blev valgt som dirigent og han kunne konstatere, at generalforsamlingen var 

annonceret rettidigt og som reglerne forskriver 

2. Der blev valgt 2 stemmetællere, nemlig Rasmus Wagner og Annette Kristensen 

3. Formandens beretning blev taget til efterretning.  Der var dog følgende spørgsmål til bestyrelsen 

fra Rasmus Wagner. 

Er det et problem, når Heine Olsen og Kristian Amdisen både sidder i skolebestyrelsen, samt i 

klubbens bestyrelse, når snakken har været, om 3. årgang i fremtiden skal være på skolen, eller i 

klubben? 

De forklarede, at situationen ikke havde været nem og at de i bestyrelsen og indbyrdes, havde 

snakket meget om situationen, men at de mente, at den var klaret på bedste vis. 

Der er flere fordele end ulemper ved at sidde i begge bestyrelser, da skole og klub jo også skal 

samarbejde. 

 

Rasmus Wagner spurgte envidere om klubbens bestyrelse, har indgivet høringssvar angående de 

planlagte besparelser i 2017? 

Svaret var, nej ikke endnu, men det bliver gjort. 

 

4. Det reviderede regnskab, blev godkendt. 

5. Der var ikke kommet indkomne forslag. 

 

6. Kristian Amdisen, Heine Olsen og Susanne Hvass var på valg. Alle genopstillede og de blev 

egenstemmigt genvalgt.  

Der blev valgt følgende suppleanter: 

For Kristian Amdisen: Helle Shultz. 

For Heine Olsen::Rasmus Wagner 

For Susanne Hvass: Claus Hvass. 

 

7. Der var følgende til eventuelt. 

Hvordan kan vi få flere til, at komme til klubbens årlige generalforsamling? 

Der kunne sendes SMSer ud for, at huske folk på det. 

Der kunne skrives, at bestyrelsesmedlemmerne genopstiller, så man ikke behøver, at være bange 

for at blive valgt ind i bestyrelsen. 

Tag en ven/veninde med 

Bruge sociale medier – klubbens hjemmeside 

 

Referat: Carsten Mikkelsen 

 

 

 

 

 


